
Referat af ordinær generalforsamling i Bridgeklubben Lilleslem 

torsdag den 11. april 2024 

Alle klubbens medlemmer deltog i generalforsamlingen, som forløb som følger: 

Valg af dirigent: Jonna blev valgt. 

Jonna konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet og indkaldt og gav 

ordet til Kate, som oplæste formandsberetningen: 

”Året er gået stille og roligt. Vi har spillet 4 turneringer à 6 runder. Udsigten til næste 
sæson betyder, at vi som udgangspunkt må gå ned til 3 borde efter sommerferien og 
oven i købet skal være glade for, at dette kan lykkes, uden at vi er tvunget til at ændre 
spilletidspunktet. Vi har alligevel sat det til afstemning, da vi helst vil være mindst 4 
borde, og da vi jo ikke bliver yngre, og chancen for at lokke nye ”gamle” spillere til 
måske er bedre i en eftermiddagsklub. Det må dog ikke medføre, at vi taber nogen af 
de spillere, vi allerede har torsdag aften. Alle bedes spørge deres gamle eller nye 
bridgevenner, som ikke allerede spiller i Lilleslem, om de kunne tænke sig det. 

 

Aflæggelse af årsregnskab: Alice oplæste regnskabet, som blev godkendt uden 
kommentarer. 

Indkomne forslag: 

Fra bestyrelsen:  

Evt. ændring af spilletidspunkt til start 12.45. Flertallet ønskede at bevare 

de nuværende spilletimer, så forslaget bortfaldt. 

Evt. ændring af vores bankforhold. Det blev besluttet at afslutte vores 

samarbejde med banken og lade Alice oprette en speciel konto til at styre 

foreningens midler. 

Evt. nærmere samarbejde/sammenslutning med Seniorklubben. Inden en 

drøftelse af dette forslag kom i gang, rejste Birgit kritik af, at Kate som 

substitut i Seniorklubben havde hjulpet med udregningen af resultaterne ved 

brug af Lilleslems udstyr, uden at Lilleslem havde modtaget godtgørelse for 

evt. udgifter i denne sammenhæng. Da forholdet ikke har medført nogen 

ulemper for Lilleslem af praktisk eller økonomisk art, vedtog flertallet at 

acceptere handlingen.  

 



 


